
 GF - Skoleparken 
Dato 23-10-2011 

 

Mødereferat 

Tema: GF Skoleparken, Bestyrelsesmøde 
Dato og sted: 17-10-2011, Brombærvej 9 
  
Referent: Peter Konradsen 
 
Tilstede: Bent Schwartzbach 
 Claus Gravgaard Sørensen  
 Jørgen Nielsen 
 Kim Christensen  
 Peter Konradsen 
 
Afbud: - 
 
 
Fordeler: Ovenstående 
 Hjemmeside 
 
Agenda 
 

1. Snerydning 
2. Hjemmeside 
3. Regnskab 
4. Velkomst til nye grundejere 
5. Udgåede træer langs Solbærvej 
6. Næste møde 

 

Pkt. Referat/Beslutning Ansv. Termin 

1. Snerydning: 

- Bestyrelsen har på opfordring undersøgt reglerne omkring 

servicefradrag for arbejde udført for private, og svaret fra Skat er, at 

tilskudsordningen kun gælder på privat grund. (Ifølge 

regeringsgrundlaget for den nye regering borfalder tilskudsordningen 

iøvrigt fra årsskiftet.) 

- Eventuelle tilskud-/fradragsordninger på den enkelte parcel er 

grundejerforeningen uvedkommende. 

- Allerød kommune har afsat ekstra 500.000,- til snerydning i 2012. 

Denne ekstrabevilling forventes afsat til rydning af B- og C-veje. Vi 

følger opdateringer på kommunens hjemmeside oimkring planen for 

vinterens snerydning. 

- Bestyrelsen forventer indenfor den nærmeste fremtid at lave en aftale 

med en entrepenør omkring snerydning på Solbærvej og Brombærvej 

(jvf. ovenstående først og fremmest i 2011). 

- Bestyrelsen svarer i separat brev på en henvendelse fra en grundejer 

omkring snerydning og servicefradrag. 
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2. Hjemmeside: 

Foreningens hjemmeside opdateres snarest med seneste dokumenter. 

 

  

3. Regnskab: 

Kassereren fremlagde nogle enkelte kommentarer til det aktuelle 

regnskab. 

 

  

4. Velkomst til nye grundejere: 

Bestyrelsen vil arbejde på en ’velkomstpakke’ til nye grundejere. Denne 

tænkes afleveret (eventuelt sammen med en buket blomster) til 

nytilflyttere.  

Pakken skulle indeholde en kort beskrivelse af grundejerforeningen samt 

henvisning til hjemmesiden. 

 

  

5. Udgåede træer langs Solbærvej: 

Efter henvendelse fra kommunen har bestyrelsen givet accept til at 

kommunen fjerner de udgåede træer langs Solbærvej. 

 

  

6. Næste møde:  

Mødet afholdes den 28. november kl. 20.00 på Solbærvej 17. 

 

 

 

 

 


